

YUKON TERRITORY

TERRITOIRE DU YUKON

CANADA

CANADA

Whitehorse, Yukon

Whitehorse, Yukon

ORDER-IN-COUNCIL 2001/ 117

DÉCRET 2001/117

AREA DEVELOPMENT ACT

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT  
RÉGIONAL

Pursuant to section 3 of the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 3 de la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète ce qui suit :

1 The attached *Regulation to amend the Ross River Development Area Regulations* is hereby made.

1 Est établi le *Règlement modifiant le Règlement sur la région d'aménagement de Ross River* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this *30th* day of *July*, 2001.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce *30 juillet* 2001.



Commissioner of the Yukon/Commissaire du Yukon

## AREA DEVELOPMENT ACT

## LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

REGULATION TO AMEND THE ROSS RIVER  
DEVELOPMENT AREA REGULATIONSRÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT SUR  
LA RÉGION D'AMÉNAGEMENT DE ROSS RIVER

1 This Regulation amends the *Ross River Development Area Regulations*.

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur la région d'aménagement de Ross River*.

2 Section 14.4 of the Regulations is amended by adding the expression "recreational vehicle park" immediately after the expression "offices" in this section.

2 L'article 14.4 du même règlement est modifié par adjonction de l'expression « parcs pour véhicules de plaisance, » après l'expression « bureaux, ».

3 Schedule B of the Regulations is amended by re-zoning Lot 241, Plan 88-123 from Zone M Industrial to Zone PO Parks, Recreation and Open Space.

3 L'annexe B du même règlement est modifié en changeant le zonage du lot 241, plan 88-123, de zone M — Industriel à zone PO — Parcs, loisirs et espaces libres.

4 Schedule B of the Regulation is further amended by re-zoning Lots 247 and 248, Plan 92-66 from Zone C-1 Commercial General to Zone C-2 Highway Commercial.

4 L'annexe B du même règlement est modifiée en changeant le zonage des lots 247 et 248, plan 92-66, de zone C-1 — Commercial (ville) à zone C-2 — Commercial (routier).

5 Schedule B of the Regulation is further amended by re-zoning that portion of Lot 273 not lying within Lots 127, 128, and 129, Plan 43548 from Zone PO Parks, Recreation and Open Space to Zone R-1, Residential.

5 L'annexe B du même règlement est de plus modifiée en changeant le zonage de la partie du lot 273 qui n'est pas située à l'intérieur des lots 127, 128 et 129, plan 43548, de zone PO — Parcs, loisirs et espaces libres à zone R-1 — Résidentiel.